



ENGLISH

The lock operates with a numeric six-digit code or a word with 6 letters. Each key press is confirmed with an audio and light signal.

After entry of a valid code a double signal follows. An invalid entry is followed by a long signal. After 10 seconds without entry, an already started code entry is cancelled.

Open:

Enter code (factory code = 1-2-3-4-5-6), unlock door and open. If not opened within 3 seconds, the lock secures automatically. *If code entry failed on first attempt wait 20 seconds before re-entering. Three long beeps indicate the lock bolt is jammed. Release the handle and re-enter code.*

Locking:

Close door and turn handle fully to closing position. The lock is secured. Control blocking status by trying to turn handle back.

Manipulation protection:

Entry of four consecutive invalid codes – keypad is blocked for 5 minutes. During this period, the light flashes every 10 seconds and any key press causes a long signal. After expiration, entry of two more invalid codes, restarts the 5 minute blocking period.

Safety reference:

Codes are to be securely stored. Do not use personal data (i.e. Birthdays, telephone numbers etc.) as the code. Change the factory code before you start using the safe!

Change code: (with safe door open)

Press and hold Key [0] until double signal. The light remains on during the following actions.

- Enter old code (double signal)
- Enter new code (double signal) and repeat new code (double signal)

In case of entry errors (long signal), the old code remains valid.

What if...

... you hear a long beep after your combination last digit and the lock does not open?
You are entering a not valid combination. Repeat the operation making attention you are entering the correct code.

... light signal flashes every 10 seconds, and, when you push a button you hear a long beep?

You entered 4 times a wrong combination and the lock is in time penalty. Wait 5 minutes and try again. Two more consecutive invalid codes will restart additional 5 minutes penalty period

... you do not hear any beep when you push a button?

Replace the battery. If the problem is not solved, call your service centre.

... you can open but you hear a long sequence of beeps after your combination last digit?
Immediately replace the battery. (use only 9V Duracell Procell Alkaline or Energizer batteries)

Current supply / battery change:

A series of signals indicates that the battery is weak and must be replaced. Use only 9V ALKALINE - batteries! The battery compartment is located at the bottom of the entry unit.

Инструкция по эксплуатации электронного замка с клавиатурой Русский BRAVO

Код замка может состоять из 6 цифр или 6 букв латинского алфавита.

Каждое нажатие кнопки подтверждается звуковым и световым сигналами.

Ввод правильного кода подтверждается двумя короткими звуковыми сигналами.

При паузе между нажатиями более 10 с. вся введённая комбинация отменяется.

Открыть:

Введите код (заводская комбинация = 1-2-3-4-5-6), откройте дверь сейфа. При задержке открывания более 3 секунд, замок закроется автоматически.

При ошибке ввода сделайте 20 сек. паузу. Три звуковых сигнала означают блокировку ригелей.

Запирание

Закройте дверь, повернув ручку до упора. После короткой паузы убедитесь, что дверь заперта.

Защита от подбора кода:

При вводе 4-х неправильных комбинаций замок блокируется на 5 минут. Индикация блокировки: световой сигнал каждые 10 сек. и длинный звуковой сигнал при любой попытке ввода кода. При последующем двухкратном вводе неверного кода замок блокируется на 5 мин.

Предупреждение:

Внимательно относитесь к безопасности Вашего кода. Не используйте даты рождения и прочие персональные данные. Смените код перед использованием сейфа.

Смена кода: (при открытой двери)

Нажмите и держите кнопку [0] до длинного звукового сигнала. Далее непрерывно горит световой индикатор.

- Введите старый код (двойной звуковой сигнал)
- Дважды подряд введите новый код (каждый ввод подтверждается двойным сигналом. При ошибке ввода (длинный сигнал) старый код сохраняется.

Что если.

...после ввода кода раздаётся длинный звуковой сигнал, а замок не открывается?

Вы ввели неправильный код. Повторите операцию, убедившись, что Вы используете правильный код.

...Световой сигнал моргает каждые 10 сек, а при нажатии на любую кнопку раздаётся длинный звуковой сигнал?

Вы 4 раза подряд ввели неправильный код. Подождите 5 минут и повторите попытку.

... при нажатии на кнопки ничего не слышно?

Замените батарею. Если проблема сохраняется, свяжитесь с сервисной службой.

...сейф открывается, но звучит серия звуковых сигналов сразу после ввода последней цифры кода?

Немедленно замените батарейку.

Питание / замена батареи:

Серия звуковых сигналов после ввода последней цифры кода означают, что батарею питания надо немедленно заменить. Используйте только высококачественные ALKALINE батарейки! Батарейный отсек находится снизу клавиатуры.